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K I S  V I R Á G  T A M A R A  

elnökjelölt 
Kis Virág Tamara vagyok, 25 éves, végzős néderlandisztika
szakos, il letve ezzel párhuzamosan szociológia elsőéves
hallgató. Jelenleg ötödik éve lakom az Ajtósi Dürer sori
Kollégiumban. Az elmúlt években sem állt távol tőlem az
érdekképviselet, hiszen majdnem négy évig az ADK
Diákbizottsági alelnökeként tevékenykedtem, il letve 2021
november óta a Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat
kommunikációs és utánpótlásképzésért felelős referenseként is.  
Kiemelkedően fontos szerepet tölt be az életemben a kollégiumi
érdekképviselet, i l letve rengeteget segített az évek során
megtalálni, mi az, ami igazán közel áll hozzám.  
Mind a tapasztalataim, mind pedig a tanulmányaim során szert
tettem számos olyan készségre, ami segíthet abban, hogy a
Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatot megfelelően kézben
tartsam, a Kabinettel, a Diákbizottságokkal, i l letve
Szakkollégiumi Választmányokkal közreműködve egy erős,
céltudatos csapatot működtessünk együttesen. 
Szervezeti működés 

Az utóbbi másfél évben azt gondolom, a szervezet kapott egy
új lendületet, rengeteg lelkes taggal bővült a csapatunk,
azonban továbbra is kiemelten fontos, hogy a Diákbizottságok,
il letve Választmányok minden olyan tájékoztatást és
támogatást megkapjanak az elnöktől, alelnöktől, i l letve a
kabinet tagjaitól, ami segíti és szervezettebbé teheti a
munkájukat. 
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Szeretnénk továbbvinni az elmúlt másfélév minőségi munkáját,
a folyamatos és megfelelő szintű kapcsolattartást a Kollégiumi
Központtal és megfelelő csatornát nyújtani ehhez a DB
elnököknek. 
Ennél a pontnál fontos kiemelnem, hogy a szervezeten belüli
továbbképzésre is szeretnénk nagy fókuszt helyezni. Az elmúlt
időszakban sok új emberrel gyarapodtunk, így szeretnénk
megteremteni számukra több olyan alkalmat, ahol fejlődhetnek
és gyarapodhatnak szakmai téren. A szakkollégiumokat is
bevonva, szeretnénk elindítani egy képzéssorozatot, ahol a
szakkollégiumi választmány betekintést nyerhet, és jobban
megismerheti a szociális kollégiumok működését és szervezeti
felépítését, il letve a szociális kollégiumok diákbizottságai
megismerhetik a szakkollégiumok működését is. Kiemelten
fontosnak tartom ezt, hiszen így a szervezet minden tagja
megfelelően képviselheti és tájékozott lehet a kollégiumokat
érintő kérdésekben.  
A szervezeti működést segítendő és támogató Kis Zsanett,
leköszönő KolHÖK elnök, mint elnöki megbízott segítené
munkánkat. Biztos vagyok abban, hogy tapasztalataival
megfelelő támaszt és segítséget nyújthat a szervezet új
tagjainak is.  
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Kommunikáció és utánpótlásképzés 

Kommunikáció tekintetében szeretném az elmúlt évek
tendenciáját tartani, hogy a hallgatók mindig naprakész,
megfelelő információkat kaphassanak az adott dolog kapcsán.
Ebben Temesi Ádám, mint kommunikációs referensjelölt úgy
gondolom, nagyban segíthet a szervezet számára. 
A közösségi média KolHÖK platformjain kívül nagyobb
hangsúlyt szeretnénk fektetni a Neptun tanulmányi rendszerben
történő téjékoztatásra, főleg a hivatalos tájékoztatásokra
gondolva.  
Az megfelelő utánpótlás kiemelten fontos a szervezet számára,
ezt idén is szeretnénk kiemelt prioritásként kezelni, hiszen az
utóbbi években egyfajta passzivitás figyelhető meg ezen a
téren a kollégisták között. Az elmúlt évekhez hasonlóan most is
két ember szeretnék az utánpótlás és továbbképzés elejére,
Fülep Diána és Szeles Bence kifejezetten hatékonyan tudnak
együttműködni, és megfelelő háttérrel rendelkeznek ahhoz, hogy
ismét egy erős utánpótlás képződhessen.  

Kollégiumi közélet 

Az elmúlt időszakban számos összkollégiumi rendezvény
színesítette a kollégiumi közéletet, a résztvevők száma viszont
ennek ellenére drasztikusan csökkent. Új energiákat és
rendezvényeket szeretnénk feléleszteni, amelyek ösztönzik a
kollégistákat a részvételre, az ő igényeikre szabva kerülnek
megrendezésre. Az újdonságok mellett, szeretnénk számos régi
hagyományt is feléleszteni, többek között a Városligeti Szüreti
Mulatságét, amely 2022 őszén kiemelkedő sikerrel került újra
megrendezésre.  
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Borbás Patrik, mint rendezvényszervezésért felelős és kulturális
referens-jelölt megfelelő tapasztalattal rendelkezik ahhoz, hogy
mindebben a DB-elnökök segítségére lehessen, és a kollégiumi
rendezvények ismét kiemelkedő színvonalúak lehessenek. 
 
Külföldi hallgatók 

Fontos pont a kollégiumok életében a nemzetközi hallgatók
támogatása, hiszen egyre növekvő számban érkeznek tanulni az
egyetemre. 
Szeretnénk kialakítani KolHÖK közösségi média platformokat,
amelyek kifejezetten a nemzetközi kollégisták számára
üzemeltetnénk, segítve ezzel is a kommunikációt irányukba. Itt
elérhetnék a felvételi információkat, a kollégiumok leírásait stb.
Szeretnénk számukra is egy naprakész, hasznos információkkal
rendelkező platformot létrehozni.  

Márton Áron Kollégium
Fontosnak tartom, hogy külön kiemeljük legújabb kollégiumunk
nevét, hiszen egyedülálló a maga nemében az ELTE
kollégiumok között. Egyszerre ad helyet a Márton Áron
Szakkollégium határon  túli lakóinak, il letve szociális
kollégiumnak is. 
A kollégium új, frissen felújított épületét tavaly januárban
adták át, idéntől pedig számos hallgató otthona. 
Kiemelten fontosnak tartom egy Diákbizottság, il letve
megfelelő utánpótlás kialakítását ebben a kollégiumban is. A
tavaszi félév során erre kiemelt hangsúlyt szeretnénk fektetni,
hogy az új tanévben már a MÁK-ban is létrejöhessen egy profi,
lelkes érdekképviselő csapat.
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B I R Ó - M A R K O V I C S  D Á N I E L  
alelnökjelölt és gazdasági ügyekért felelős referens
Biró-Markovics Dániel vagyok, harmadéves joghallgató, 2020
ősze óta a Bibó István Szakkollégium kollégistája. Korábban a
Bibó választmányi elnökeként tevékenykedtem, munkám során
pedig kiemelt figyelmet fordítottam a társadalmi
felelősségvállalás pillérének kibontakoztatására, a
külkapcsolataink ápolására, továbbá a felelős pénzügyi
gazdálkodásra.
2022 februárjában a háború kirobbanása után kezdeményezője
és koordinátora voltam a háború sújtotta kárpátaljai magyarok
számára történő bibós adománygyűjtésenk, ahol egy másik
szakkollégiummal összefogva rekordmagas összeget sikerült
gyűjtenünk a kollégium történetében. Kezdeményezője voltam a
Bibóban a társadalmi felelősségvállalás stáb megalakulásának,
hogy elkezdődhessen egy olyan folyamat, amelynek
eredményeképpen több energiát és időt fordítunk a különböző
adománygyűjtésekre, szociális alapú ösztöndíjprogramokra,
továbbá a bibós Állampolgári Nevelés Táborra, amelynek
jelenleg is szervezője vagyok.
Fontos szerintem, hogy a szakkollégium ne egy
elefántcsonttorony legyen, hanem nyisson más intézmények, így
akár külhoni szakkollégiumok, civil szervezetek, vagy éppen a
KolHÖK felé. Éppen emiatt boldog voltam, hogy a szokásosnál
sokkal több találkozóra kerülhetett sor, jó kapcsolatot
ápolhattunk a Műegyetemi Szakkollégiumok Közösségével, 35
év után elnyertük a Nyári Szakkollégiumi Találkozó
főszervezésének jogát, felvettük a kapcsolatot a Pozsonyi
Magyar Szakkollégiummal, továbbá egy rektori pályázat
elnyerésének köszönhetően jártunk Erdélyben is a Mikó Imre
Szakkollégiumnál és a Collegium Iuridicumnál.
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Tervek, célok

A KolHÖK alelnökeként és gazdasági ügyekért felelős
megbízottjaként amellett, hogy elsődleges feladatom Tami
munkájának segítése lesz, szeretném, ha ugyanezek a
kezdeményezések szélesebb körben is megvalósulhatnának. A
következő időszakban kiemelten fontos lesz számomra a
szakkollégiumok integrációja a KolHÖK munkájába, gondolva
itt elsődlegesen a NÁSZ-ra, továbbá anyagi források
elérhetővé tétele és bővítése különböző szakmai események és
közösségi programok számára, mint amilyen például az Eötvös
Konferencia, az Angelusz Konferencia, vagy épp az
utánpótlásképzés. Nem szabad megfeledkeznünk arról, hogy
mindennek alapja a transzparens pénzügyi gazdálkodás, így
mindenképpen szeretném, ha a kollégiumok tisztában lennének
azzal, hogy miből gazdálkodunk, ez mikre használható fel, és
milyen esetekben fordulhatnak a KolHÖK-höz segítségért.

Együttműködve Temesi Ádám kommunikációért, i l letve Borbás
Patrik kulturális és rendezvényekért felelős referenssel, nagyon
fontos feladatunk lesz a koronavírus utáni időszakban a
közösségi élet fellendítése, amit mind a KolHÖK, mind a
kollégiumok, mind a szakkollégiumok minél szélesebb körű
promóciójával, ezek hatékonyságának elősegítésével, és a
rendelkezésünkre álló platformok aktív igénybevételével
érhetünk el. Éppen ezért szeretném, ha a kollégisták időben
értesülhetnének a legújabb fejleményekről akár programokat,
akár a kollégiumi életüket érintő legfontosabb ügyekben a
Neptunon, a Facebookon és a honlapon keresztül.
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Hosszabb távú terveink közé tartozik a kollégiumi felvételi
szabályzat felülvizsgálata, és az eddigi visszajelzések alapján
ennek újragondolása, a különböző szempontok hangsúlyosabb
figyelembe vétele a felvételi eljárás során. Ezeket és minden
más szabályzatunkat, dokumentumunkat elérhetővé kell tegyük,
hogy bárki fordulhasson hozzánk segítségért, továbbá aktívan
részt kell vegyünk a kollégiumok és szakkollégiumok számára
minél több pályázat elnyerésében, vagy akár megírásában is,
hogy a lehető legtöbb ötlet valósulhasson meg és
eszközbeszerzés történhessen meg a következő egy év során.
Pont emiatt fontosnak tartom tudásmegosztó alkalmak
szervezését is, és egy olyan know-how összetételét, amiből mind
a következő elnökség, mind az összes kollégium hosszútávon
profitálhat.
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F Ü L E P  D I Á N A  

utánpótlásképzésért felelős referens 

Fülep Diána vagyok, 21 éves és második éve kollégista. Jelenleg a
Gazdaságtudományi Karon Kereskedelem és marketing szakon tanulok. Első
éves hallgató korom óta tudtam, hogy jelen szeretnék lenni a kollégiumok
érdekképviseleti szervezeteiben. Tavaly aktív tagja voltam az
Utánpótlásképzésnek a VUK-ban, mely által tudásom gazdagodhatott az
érdekképviselet működésével kapcsolatban és szociális téren is fejlődhettem
egy komolyabb irányba. Az idei évtől kezdve azonban már szerves részét
alkotom a VUK Diákbizottságának az UPK referenseként.
Számomra nagyon fontos a hallgatók jóléte és az aktív közös munka, mellyel
kapcsolatainkat ápolhatjuk és segíthetjük egymást a jövőben. Ezenfelül egy
magasabb szintre emelni mindezt, a KolHÖK munkáját segítve, mint
Utánpótlásképzésért felelős referens. Az UPK nagyon fontos, és szerves része a
Diákbizottságoknak, il letve a KolHÖK-nek, hiszen ezáltal biztosítható a
megfelelő és kellően szakmai pótlása a szervezeteknek. elmúlt hónapokban
rengeteget gondolkodtam azon, hogy mivel is tudnám jobban bevinni a
köztudatba magát az Utánpótlásképzést. Az utóbbi időben volt alkalmam
megfigyelni a hallgatók aktivitását, melyből sikerült azt a következtetést
levonnom, hogy a hallgatók többsége fél vagy egyáltalán nem érez affinitást
az érdekképviseletre, akikben meg fellelhető az érdeklődés nem igazán
rendelkeznek a megfelelő tudással, hiszen nem vettek részt az ilyen jellegű
képzéseken. Ebből fakadóan motiváltnak érzem magam arra, hogy minél több
diákkal megismertethessem őket az érdekképviselet világával. Bizakodó
vagyok, mert hiszem és tudom, hogy a segítségemmel megláthatja mindenki,
hogy milyen fontos a jövőre tekinteni és egy nagyszerű csapat tagja lenni, ezt
természetesen új csapatépítő és bevonó programokkal megmutatni, melyek
szórakoztatóak és nem rettentik el „a jövő nemzedékét”. Szeretném tudásomat
és tapasztalatomat olyan formában átadni, mely szórakoztató és az
érdeklődést fenntartja jövőre nézve. Mindezek mellett a kollégiumok közötti
kapcsolatok építése is nagy szerepet tölt be a mindennapjaimban, ezért a
programokat mindig máshol rendeznénk meg, ezáltal szorosabb kapcsolatokat
ápolhatnának a hallgatók és a közösségek is egymással. Remélem terveim egy
új szintre emelik majd az Utánpótlásképzést és a kabinetben is megállják a
helyüket, ezáltal szerves tagjaként tudom majd támogatni mind a hallgatókat
és a kollégiumokat is egyaránt.
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K O M Á R  K I N G A  

Külügyekért felelős referens 

Komár Kinga vagyok, 24 éves, Nemzetközi Tanulmányok
mesterszakos hallgató. Egyetemi éveimet végig kollégistaként
töltöttem, ebből az utolsó 5 évet a KolHÖK tagjaként is. A Vezér
Úti Kollégium Diákbizottságának tagjaként voltam már
Utánpótlásképzésért vagy Külföldi hallgatókért felelős referens,
jelenleg pedig mint Alelnök veszem ki a részem a kollégiumi
érdekképviselet mindennapjaiból.  

Mint Külügyi Referens a legfontosabb feladatomnak a külföldi
hallgatókkal való kommunikációt és a magyar hallgatókkal
történő integrációjukat tartom. Korábbi Erasmus+
ösztöndíjasként tisztában vagyok vele mennyire fontos, hogy
otthonos és befogadó közeg várja a hallgatókat - akár egy
szemeszter vagy egy egész képzés idejére költöznek be az ELTE
kollégiumaiba. Ennek érdekében törekednék a kifejezetten
külföldi hallgatóknak szervezett programok lebonyolítására,
minél több helyi hallgató bevonásával. Ez egy remek lehetőség
lenne akár az ELTE kollégiumok közötti kapcsolat fejlesztésére is.
Bár egyetemi szinten, a különböző karokon már zajlanak hasonló
események, szerintem a kollégiumok is aktívabban részt
vehetnének az ilyenfajta rendezvények lebonyolításában - akár a
karokkal közös szervezésben.
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R I B L Y  Z I T A  

Titkár és szociális ügyekért felelős referens 

Ribly Zita vagyok, az ELTE Bölcsészettudományi Karának magyar
alapszakos hallgatója. Az Ajtósi Dürer sori Kollégiumban lakom, ahol
az idei a negyedik évem. Már gólyaként Utánpótlásképzésben
résztvevő tag voltam, utána pedig a Diákbizottság munkáját
segítettem Kulturális Referensként. A Kollégiumi Hallgatói
Önkormányzatban Kulturális Referensként, Titkárként, valamint
Esélyegyenlőségi és Szociális Referensként működöm immár másfél
éve. A tavalyi évben a KolHÖK többi tagjával karöltve rengeteget
dolgoztunk a kollégiumok jobbá tételén. A legfontosabb dolog, amit
megtanultam KolHÖK tagként, az az, hogy mindig megfelelően kell
az információnak áramolnia. E nélkül semmi nem működik, emberek
csúszhatnak le férőhelyekről, rossz kollégiumba érkezhetnek
beköltözni, és még sorolhatnám. Az elmúlt évben azt tapasztaltam,
hogy ez az információáramlás remekül működött a csapatunkon belül.
Ezért szeretném folytatni a munkámat a KolHÖK keretein belül, igaz,
kicsit kevesebb titulussal, hiszen a Kulturális referensi pozíciót a
választások után már nem én fogom betölteni.  
  
Titkárként továbbra is mindent megteszek azért, hogy a gyűléseken,
valamint az esetleges megbeszéléseken az elhangzott információkat
érthetően, átláthatóan jegyezzem le, a papírmunkát megfelelően
elvégezzem, az iratokat rendben tartsam.   
Esélyegyenlőségi és szociális referensként pedig teljes erőbedobással
fogok a hallgatók és az érvényesítők rendelkezésére állni a felvételi
időszak alatt.  
Remélem, elnyerjük a Bizalmatokat, és egy erős, összetartó, és nagyon
tapasztalt csapatot tudunk együtt működtetni.  
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H E L L M A N N  Z O L T Á N  

Informatikai és Neptun ügyekért felelős referens 

Hellmann Zoltán vagyok, másodéves programtervező informatikus hallgató az IK-
n és második éve kollégista a tavaly Nagytétényi Úti, idéntől Erdő Pál
Kollégiumban. Informatikával hobbiból kiskoromtól fogva foglalkozom, később a
középiskolai tanulmányimat is ezen a téren végeztem. 2021-ben kezdtem meg a
KolHÖK utánpótlásképzését, ettől fogva aktívan segítettem a diákbizottságunk
munkáját, amelynek 2022 őszén tagjává is váltam.

Terveim között szerepel a weboldalunk rendszeres karbantartása és frissítése,
segítséget nyújtani a hallgatók tájékoztatásában a Neptun rendszeren keresztül és
a kollégiumi felvételi eljárás rám eső részének minél gyorsabb és pontosabb
lebonyolítása.
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S Z E L E S  B E N C E

utánpótlásképzésért felelős elnöki megbízott

Szeles Bence vagyok, másod éves földrajz alapszakos a TTK-n. Terület- és
településfejlesztő specializációt tanulok. Jelenleg a Zágráb utcai
kollégiumban élek a megnyitásától fogva és jelenleg a diákbizottság
elnökeként és az utánpótlásképzés felelőseként foglalatoskodom. 
A 2022/23-as tanévben Fülep Diánával és Bíró-Markovics Dániellel fogok
szorosan együtt dolgozni, az ő munkájukat fogom segíteni, támogatni és
kiegészíteni. Hogy mért is ezt a két dolog? Szeretném az UPK képzéseket
bővíteni, rendszeressé és tartalmassá tenni. Célom, hogy a képzések
részletes rálátást biztosítsanak mindenki számára a KolHÖK és a HÖK
működésére. Ezt Dianával való közös együttműködéssel tudjuk igazán
minőségien kivitelezni. Az ő és én ötleteim megvalósításához pedig a jó
csapatmunka elengedhetetlen. További célom szorosabbá fűzni a
kapcsolatot a szociális- és szakkollégiumok között.
 A gazdasági ügyekben pedig Dánielnek szeretnék segíteni, mind
tapasztalatszerzésből, mind tehermentesítés gyanánt. Úgy gondolom a
határozott és komplex képességeim segítségével sok változást tudok elérni
és támogatni a szervezeten belül. 
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G É C Z Y  P A T R I K  G Á B O R

tudományos és pályázatokért felelős referens

Géczy Patrik Gábor vagyok, harmadéves az ELTE TTK földtudomány
alapképzésén. A 2021-2022-es tanévben részt vettem a KolHÖK
Utánpótlásképzés programjában, és ennek keretei között beleláthattam a
kollégiumok működésébe. 2022 ősze óta tagja vagyok a Vezér Úti
Kollégium diákbizottságának A következő időszakban tudományos
referensként szeretném segíteni a KolHÖK munkáját.

Fontosnak tartom, hogy a kollégiumok lakói lehetőséget kapjanak a
tudományos élet olyan területeinek megismerésére is, amik nem
kapcsolódnak közvetlenül a tanulmányaikhoz. Tudományos referensként
egyeztetni szeretnék a szakkolégiumokkal és a kari oktatókkal annak
kapcsán, hogy amennyiben lehetséges, változatos témájú előadásokon
vehessenek részt a hallgatók a kollégiumokban, amik kapcsán az adott
kollégium lakóinak a témajavaslatait is várni fogom.
Az utolsó és talán legfontosabb programpont az, hogy egy jól működő
kommunikációs rendszert szeretnék kialakítani, aminek segítségével a
diákbizottságokon keresztül be tudjuk vonni a kollégiumok lakóit és
tudomány témájához tartozó döntésekbe, valamint az ehhez kapcsolódó
ötleteiket és kéréseiket jelezni tudják.
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V Ö R Ö S  D O M I N I K

szakkollégiumokért felelős referens

A következő időszakban fejlesztenünk kell a szakkollégiumok és a
KolHÖK közötti kommunikációt. Ennek része kell legyen az információk,
hasznos tudások jobb átadása a KolHÖK felől a szakkollégiumok részére,
valamint a szakkollégiumok igényeinek jobb felmérése és becsatornázása
a KolHÖK felé. Ennek a kommunikációnak a javításában szakkollégiumi
referensként fontos szerepet szeretnék játszani.

Pénzügyek, illetve pályázatok terén fontosnak tartom a szakkollégiumok
minél nagyobb támogatását, valamint ennek a támogatásnak az
átláthatóságát, tervezhetőségét és arányosságát. Az átláthatóság
kapcsán fontos cél, hogy a szakkollégiumok minél inkább tisztában
legyenek egyes pályázatok keretösszegével. A tervezhetőség kapcsán
fontos cél, hogy egyes támogatások megítélése ne ad hoc módon, hanem
következetes szempontok szerint történjen, ennek következtében pedig
tervezhetőbbé váljon a támogatások beérkezése. A támogatások
arányossága kapcsán pedig fontos cél, hogy a szakkollégiumok között a
támogatások elosztása kapcsán ne merüljenek fel jelentős
aránytalanságok.

A szakkollégiumok felől felmerült jelentős igény, melyre a következő
időszakban nagyobb hangsúlyt kell fektetnünk, a szakkollégiumi
jelentkezések és események promóciója. Ennek egyik része, hogy a
KolHÖK lehetőségeit, felületeit jobban használjuk a szakkollégiumi
felvételik promotálására. Ez sok szakkollégiumnak fontos, hiszen sokaknál
nyáron, még az egyetem elkezdése előtt, zajlik a felvételi. A
szakkollégiumi nagyobb, nyitott események promóciója is fontos igény volt
a szakkollégiumi vezetők részéről, így a következő időszakban ebben is
szeretnénk előrelépést elérni.
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D Ó S A  K L E O N

sport ügyekért felelős referens

Dósa Kleon vagyok, másodéves hallgató az ELTE IK programtervező
informatikus alapképzésén. A Zágrábi utcai Kollégiumban lakom
megnyitása óta, ahol a 2022-2023-as tanév első felében lehetőségem volt
részt venni a KolHÖK Utánpótlásképzés programjában, és ennek keretei
között beleláthattam a kollégiumok működésébe. A következő időszakban
sport referensként szeretném segíteni a KolHÖK munkáját.

Már 2017 óta tevékenykedek kollégiumi ügyekben, középiskola folyamán
is lehetőségem volt belelátni a kollégium vezetésében, kollégiumi
diákönkormányzati tagként. Az ottani éveim alatt összeszedtem annyi
tudást, ami miatt úgy érzem, segítséget tudok nyújtani a szervezetnek és
képes vagyok az elnökjelölt tevékenységét, munkáját megkönnyíteni.

Örömmel vállaltam a felkérést a sportreferensi pozícióra. Az életem nagy
részében különböző sportágakat űztem és aktívan részt vettem különböző
sportversenyeken. Mindig is fontosnak tartottam, hogy rendszeresen
mozogjak és sportoljak, mivel úgy gondolom, hogy a sport nem csak a
testi egészségre van hatással, hanem a mentális egészségre is pozitív
hatással van. Úgy vélem, hogy a sportolás fontosságának és a rendszeres
testmozgás előnyeinek megértetése az egyetemisták körében is kiemelten
fontos, ezért is tartom nagy megtiszteltetésnek a sportreferensi pozícióra
való jelentkezést.
Célom, hogy a sportolás és a rendszeres testmozgás népszerűbbé váljon
az egyetemisták körében. Tudom, hogy sokan nagyon elfoglaltak,
azonban úgy gondolom, hogy ha több és jobb lehetőséget biztosítunk a
diákoknak a sportolásra, akkor szívesen vesznek majd részt a
sportprogramokban, és elérjük azt, hogy a sportolás és a rendszeres
testmozgás szerves részévé váljon az egyetemisták mindennapi életének.
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Az első lépésként szeretném javítani a kollégiumi edzőtermek minőségét és
felszereltségét, hogy a diákok kényelmesen, biztonságosan és a legmodernebb
eszközökkel tudjanak edzeni. Az edzőterem infrastrukturális fejlesztése mellett
fontosnak tartom a programok kínálatának bővítését, hogy mindenki megtalálhassa
az igényeinek és érdeklődésének megfelelő sportágat.

Azoknak a diákoknak, akik messzebb érkeznek az egyetemre, szeretném lehetővé
tenni, hogy megismerjék az egyetem városát és azokat a különleges helyeket,
amelyeket csak az adott városban találhatóak meg. Emellett olyan programokat is
tervezek, amelyek a sportoláson túlmutatnak, és lehetőséget nyújtanak az egyetemi
élet számos egyéb színes tevékenységének megismerésére.

A kevésbé ismert sportágak, minden bizonnyal kihívást jelentenek a hallgatók
számára, azonban rengeteg lehetőséget rejtenek magukban. Az ilyen sportok
elterjesztése és népszerűsítése számomra különösen fontos, mert hiszek abban, hogy a
sport az élet egyik legfontosabb aspektusa, és mindenki számára elérhetőnek kell
lennie.
Ezért szándékozom bevezetni ezeket a sportágakat a kollégiumi sportprogramok
közé, és biztosítani a megfelelő felszerelést és oktatást a diákok számára. Az új
sportágak bevezetése nemcsak a hallgatók számára nyújt izgalmas kihívásokat,
hanem hosszú távon előnyös is lehet, mert lehetőséget adhat azoknak a
hallgatóknak, akik korábban nem találtak megfelelő sportolási lehetőséget.

Fontos, hogy a sportprogramok a kollégiumi közösség minden tagjára kiterjedjenek,
így az új sportágakat és az ötleteket széles körben kell népszerűsíteni. Ennek
érdekében célom, hogy a diákok ötleteiből minél többet megvalósítsuk, és lehetőséget
teremtsünk a közösségi részvételre és az önkéntes munkára.

Végezetül, de nem utolsósorban, fontos számomra, hogy a diákok ötleteit közvetítsem
és minél többet megvalósítsam. Szeretném, ha a diákok részt vehetnének a
programok szervezésében és megvalósításában, így azok sokkal inkább az ő
igényeiknek megfelelőek lesznek. Ha a diákoknak lehetőségük van beleszólni a
programokba, akkor sokkal inkább élvezik majd azokat, és szívesebben vesznek majd
részt a kollégiumi sportéletben.

Bízom benne, hogy a fent említett elképzeléseim és céljaim hozzájárulnak majd a
kollégiumi hallgatók sportolási lehetőségeinek javításához, és ezáltal gazdagabbá
teszik az egész kollégium közösségi életét. Köszönöm, hogy lehetőséget kaptam a
jelentkezésre, és remélem, hogy a személyes tapasztalataim és szervezőkészségem
segítségével hozzájárulhatok a kollégiumi sportélet fejlesztéséhez.
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T E M E S I  Á D Á M

kommunikációért felelős referens

Temesi Ádám vagyok, másodéves kereskedelem és marketing szakos
hallgató a GTK-n. A Zágrábi utcai kollégium lakója vagyok és
mindennapjaim részét képezi az UPK és DB aktív támogatása, ezekben
való felelősségvállalás.
Lassan négy éve foglalkozom médiával, azon belül fotózással, mozgókép
gyártással és az utóbbi időben közösségi médiumok kezelésével is.
Dolgoztam a 2022-es GTK-s és TTK-s gólyatáborban, gólyahéten, kisebb
rendezvényeken fényképészként. A Zágrábi utcai kollégium instagram
oldalát többek között én kezeltem eddig, az azon megtalálható tartalmak
gyártása szintén az feladataim közé tartozott.
Sok és jó kapcsolatot ápolok a velem együtt indulók és akár egyetemi
berkeken kívül esők közül is, így a kommunikáció gyorsan és
megbízhatóan áramlik majd általam és kilátások nyílnak külsős
kapcsolatok bevonására, hasznosítására is.

Szeretném fellendíteni a kollégiumok social media kommunikációját saját
és társkollégiumaimban egyaránt. Fontosnak tartom eme létesítmények
vizuális megjelenítését is, a fiatalok számára ez manapság
elengedhetetlen. Szeretném, ha gördülékenyen zajlana a kommunikáció
hallgatók és elnökségi tagok között. Fontosnak tartom a tudatos,
célorientált közös munkát az elnökségben, melyhez megbízható és precíz
tagként tudok hozzájárulni. Szoros együttműködésben leszek a
rendezvényekért felelős taggal és a kollégiumok vezetőivel, UPK tagokkal
és a Diákbizottságokkal, így a fontos tudnivalókról a lehető
legmegfelelőbben történik majd a kommunikáció.
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B O R B Á S  P A T R I K

kulturális és rendezvényekért felelős referens

Borbás Patrik vagyok, végzős nemzetközi gazdálkodás alapszakos
hallgató a GTK-n.
Három éve saját szervezésben a korlátozások miatt, míg tavaly előtt a
tradicionális Gólyatábor keretein belül vettem részt a
rendezvényszervezésben. Emellett a tavalyi GTK-s Orientációs hét
lebonyolításában is kivettem a részem szervezőként/főszervezőként, az
ELTEfeszten, és a GTK-s nyíltnapokon is találkozhattatok velem.
Valamint a tavalyi évben az ELTE GTK HÖK rendezvényekért felelős
alelnöke is voltam.
Az egyetemen kívül is foglalkozok programok lebonyolításával,
népszerűsítésével, így nem lenne akadály külsős helyszínek bevonása sem
egyes rendezvények lebonyolításába.

Az eddig jól bevált programok (közös kollégiumi bulik, „fesztiválok”) mind
szerves részei annak a rendezvénysorozatnak, amelyet elhagyni
semmiképp nem szeretnénk, viszont újításokkal tele hoznánk el nektek.
Modernizálva, az újabb hallgatók igényeit felmérve és a jelenlegi
trendekhez alkalmazkodva gondolnánk újra ezeket a programokat. Ezek
mellett sor kerülne olyan eseményekre is, akár külsős, akár kollégiumi
helyszíneken is, amelyek mind a szociális, mind a szakkollégiumokat is
megmozgatnák.
Az UPK-val együttműködve szeretnénk egyedi, eddig nem látott
programokat is elhozni nektek.
A teljesség igénye nélküli, és a fátyolt nem lerántva néhány túrát, külsős
helszínen való programot képzeljetek el.
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A szolgáltató elérhetőségei


Telefon: Magyarországról:1818        Külföldről: +36 1 550 1858
Honlap: https://magyarorszag.hu/szuf_avdh_feltoltes      E-mail: ekozig@1818.hu


Webchat: https://webchat.opennet.hu/ekozigazgatas/?ref=ekozig
Hibabejelentés az év minden napján 0-24 óra között lehetséges


I G A Z O L Á S


Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016.
(XII.19.)  Korm.  rendelet  alapján nyújtott  azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés
(AVDH)  központi  elektronikus  ügyintézési  szolgáltatás  keretében  a  NISZ  Nemzeti
Infokommunikációs Szolgáltató Zrt. – mint szolgáltató – elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel
látta el.


A polgári  perrendtartásról  szóló  2016.  évi  CXXX.  törvény 325.  §  (1)  bekezdés g)  pontjában
foglaltaknak megfelelően az azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés szolgáltatás
keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erővel rendelkezik.


A  szolgáltatásra  vonatkozó  részletes  tájékoztató  elérhető  a  szolgáltató  honlapján:
https://magyarorszag.hu/szuf_avdh_feltoltes.


A szolgáltató a Központi Azonosítási Ügynökön (KAÜ) keresztül elérhető azonosító szolgáltatást
vette igénybe annak megállapítására, hogy a csatolt eredeti elektronikus dokumentum KIS VIRÁG
TAMARA ügyféltől származik.


Az azonosítás időpontja: 2023.03.12. 23.18.12


Az azonosított ügyfél adatai:


Születési név: KIS VIRÁG TAMARA
Születési hely: HATVAN
Születési dátum: 1997.12.08.
Anyja neve: BUSCHMAN BRIGITTA


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hiteles elektronikus aláírással való ellátásának körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.
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